
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 14. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 148

Aktstykke om statens bloktilskud til kommunerne for finansåret 2019

Spørgsmål 7
Er det korrekt, at formålet med at have et anlægsloft for kommunerne er, at

begrænse den økonomiske aktivitet i bygge-anlægssektoren for at mindske ri-

sikoen for overophedning af dansk økonomi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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